
 

 

Nuorisovaltuusto 
 

Aika: 5.6.2024 klo 17 
 
Paikka: Vihikari 
 
Kokous:  6 
 
Läsnä:  
 Minea Lambacka 
 Janna Kärkkäinen 
 Venla Mikaela Laaninen paikalle 17.35 
 Essi Nättinen 
 Aini Kohtala 

 Ella Teirikko 
 Armi Kallio 2.vpj 
 Sara Suvanto 

 Vili Kanniainen pj 
Elmer Hakala 
Heta Lauttamus 1.vpj 
 

 
Muut: Sanna Tauriainen, sihteeri/vastuuhenkilö 
 Pirjo Ranta 
 Silja Syri paikalla klo 17.30-18.14 
 Jyri Ulvinen Teamsissa klo 18.15- 18.55 
 
Poissa:  Vili Isokoski 
 Kaisla Hepoviita 
 Rasmus Isoaho 

 Vanessa Väliaho 
 Sakari Ranta 

 
 

 
 

1. Kokouksen avaus 
 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 17.26 
 
 

2. Kokouksen päätösvaltaisuuden toteaminen 
 
Nuorisovaltuusto totesi kokouksen päätösvaltaiseksi. 

 
 

3. Pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden valinta 
 
Nuorisovaltuusto valitsi kaksi pöytäkirjantarkastajaksi Heta ja Ella ja ääntenlaskijoiksi Minea ja Aini. 
 
 

4. Työjärjestyksen hyväksyminen 
 
Nuorisovaltuusto hyväksyi kokouksen työjärjestyksen. 

 

 
 



 

 

 

5. Virkistysuimala Zimmarin peruskorjaus/ investointi  
 

Kiinteistöpäällikkö Silja Syri esitteli asian. Käytiin keskustelua asiasta. 
Nuva näkee, että uusi uimahalli tarvitaan Kempeleeseen. Lapset ja nuoret, muut kuntalaiset sekä 
lähikuntien lapset ja nuoret käyttävät aktiivisesti Zimmaria. Saadun esittelyn pohjalta uuden hallin 
rakentaminen olisi riskittömin ja lapsen oikeuksien näkökulmasta paras vaihtoehto. 
 
Nuvan linjaus rakentamisjärjestykseen olisi niukasti ensin lukio ja sitten virkistysuimala Zimmari. 
 
Uimahallin sijoittuminen voisi olla ensisijaisesti Zimmarin parkkipaikka, toisena vaihtoehtona uimahalli 
voisi sijoittua keskustaan/Sarkkirantaan. Kuitenkin keskeiselle paikalle, jotta kuntalaisten kulkeminen 
uimahallin olisi helppoa.  
 

 
6. Varautuminen uhkatilanteisiin sivistyspalveluissa 

 
Sivistysjohtaja Jyri Ulvinen esitteli asian. Käytiin keskustelua asiasta.  
Nuva näkee, että on tärkeää pitää joka koulussa turvallisuus- ja poistumisharjoitukset. Lapsilla ja nuorilla 
ei välttämättä ole tietoa, kokemusta tai osaamista harjoituksista. Ulkopuolisen uhkan varautumista pitäisi 
olla joka koulussa, siten että lapset ja nuoret tietävät mistä on kyse ja oppivat toimintamallit.  
 
Nuva pohti myös, kuinka on huomioitu erityisryhmät sekä ei suomea ymmärtävät? 
 
 

7. Puheenjohtajiston vaalit 

Vili Kanniainen on ilmoittanut eroavansa nuorisovaltuustosta ja nuorisovaltuuston puheenjohtajan 
paikasta 1.8.2024 alkaen sähköpostilla 27.5.2024.  

Pidettiin puheenjohtajiston vaalit. Puheenjohtajaehdokkaaksi on ilmoittautunut yksi henkilö: Heta 
Lauttamus. 

Puheenjohtajaksi valitaan 1.8.2024 alkaen Heta Lauttamus. 

Hetan siirtyessä puheenjohtajaksi vapautuu 1. varapuheenjohtajan paikka. Käytiin äänestys 1.vpj 
paikasta ehdokkaaksi ilmoittautuneiden Elmerin ja Armin välillä. 

1. vpj 1.8.2024 alkaen valittiin Elmer Hakala 
2. vpj jatkaa Armi Kallio 

 

 

8. Toimielin edustukset 
 

Mahdolliset muutokset toimielin paikoissa. Pidetään tarvittaessa äänestys.  
 
Essi ja Mikaela ovat kiinnostunut paikasta. Pidetään äänestys. 
Resvaan valitaan Essi Nättinen 
Lyk-ohjausryhmä valitaan Heta Lauttamus 

 

 

 
 



 

 

9. Toimielinkuulumiset 
 
- Elinvoimavaliokunta 
- Palveluvaliokunta 
- Resurssivaliokunta 
- Yhteisöllisyysvaliokunta  
- LANUPE 
- Ohjausryhmät 
- Valtuusto & seminaari 
- Pohjois-Pohjanmaan nuorisovaltuusto 
 
 

 

10.Ilmoitusasiat 
 
- KH vastaus Pride -liputus asiaan. 
 
 

11.Muut ja ajankohtaiset asiat 
 

- Jalkautuminen koulujen päättyessä 
- HKK 31.8 
- Yhteistyö Lakeuden kunnan Nuvien kanssa, Lumijoki 
- Talouskeskustelu 

 
 

12. Seuraava kokous: 
 
Seuraava kokous on xx.xx.2024 klo xx.xx 

 
 

13. Kokouksen päättäminen 
Kokous päättyi klo 20.22. 

 


